
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 312
Er ministeren bekendt med, at man i NOVANA-rapporteringen anvender princippet ”one-
out, all-out” som det eneste land i EU, og at dette indebærer, at selvom der for en naturty-
pe kan være fremgang på alle kriterier bortset fra ét, så rapporteres denne fremgang ikke, 
men i stedet meddeles, at naturtilstanden er ugunstig/dårlig pga. af det ene kriterium, 
som ikke er i fremgang? Er ministeren bekendt med, at der på grund dette princip ikke vil 
blive konstateret fremgang i skovnaturtypernes naturtilstand i flere årtier fremover, selvom 
der reelt vil være en fremgang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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